

HEAVY-DUTY WIRE STRIPPING PLIERS 10-16 AWG

**ADI
PRO**

Designed to strip the most commonly-used stranded and single conductor wires, this wire stripper is the perfect tool for cutting, stripping, and crimping 10 AWG-16 AWG (2.6mm-1.3mm) wire.

FEATURES

Strips single conductor wires from 10-16 AWG or stranded conductor wires from 12-18 AWG

Knurled plier tip can get into tight spaces for grasping, holding, twisting or pulling wire

Cutting knives on plier cut through copper wire or other similar materials quickly and easily

Grooved gripping holes provide extra leverage for turning nuts, bolts, and other objects of various sizes

Built-in terminal crimper crimps a variety of electrical connectors

Heavy-duty ergonomic handles provide extra grip and leverage

Limited Lifetime Warranty



0E-1016AWGPL

Product Specifications

UPC: 810132435232

PART #: 0E-1016AWGPL

Wire Gauge: 10 AWG-16 AWG
(2.6mm-1.3mm)

Dimensions: 7" x 2" x .63"
(17.78cm x 5.08cm x 1.06cm)

Weight: 0.47 lb. (213.38g)



For more information contact your ADI Sales person or visit adiglobal.com/adiexclusivebrands

PINCE À SERTIR TRÈS ROBUSTE DE 16 À 10 AWG

**ADI
PRO**

Permet de dénuder la plupart des fils pleins et multibrins les plus courants; il s'agit de l'outil parfait pour couper, dénuder et sertir les fils de 16 à 10 AWG (1,3 à 2,6 mm).

CARACTÉRISTIQUES

Dénude les fils à un seul conducteur de 16 à 10 AWG ou multibrins de 18 à 12 AWG

Embouts de la pince moletés permettant d'atteindre des espaces serrés afin de saisir, de maintenir, de tordre ou de tirer des fils

Lames de la pince pouvant couper du cuivre et autres matériaux similaires rapidement et facilement

Trous à rainures de la mâchoire offrant un levier supplémentaire pour tourner les noix, boulons et autres objets de différentes tailles

Fonction de sertisseur intégré pour dénuder une variété de connecteurs électriques

Poignées ergonomiques robustes offrant une prise et un effet de levier supplémentaires

Garantie à vie limitée



0E-1016AWGPL

Spécifications du produit

CUP: 810132435232

NO DE PIÈCE : 0E-1016AWGPL

Calibre: De 16 à 10 AWG (1,3 à 2,6 mm)

Dimensions: 7 po x 2 po x 0,63 po
(17,78 cm x 5,08 cm x 1,06 cm)

Poids: 0,47 lb (213,38 g)



Pour de plus amples renseignements, communiquez avec un représentant ADI ou visitez la page fr.adiglobaldistribution.ca